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Szanowny Pan 

Marcin Małecki 

Radny Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny, 

w odpowiedzi na interpelację informuję, iż  program polityki zdrowotnej 

profilaktyki raka piersi, który w zakresie części diagnostycznej polegał 

na wykonaniu badań ultrasonograficznych piersi, uzyskał negatywną opinię 

Prezesa Agencji Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji. Jak wskazano 

w uzasadnieniu, „program odnosi się do istotnego problemu zdrowotnego, jednak 

proponowana interwencja – badanie USG jako skryningu w kierunku raka piersi 

nie jest zalecana przez wytyczne kliniczne, co stanowi podstawę negatywnej 

opinii Prezesa Agencji. Metodą rekomendowaną jako badanie przesiewowe

w kierunku nowotworów jest mammografia”.

Dlatego od 2019 r. realizowaliśmy w Kaliszu program polityki zdrowotnej 

wczesnego wykrywania chorób piersi u kobiet, który uzyskał pozytywną opinię 

Prezesa AOTMiT nr 187/2018 z dnia 11 grudnia 2018 r., a zakładał wykonanie badań

mammograficznych. 12 lutego 2024 r. Zespół konsultacyjny ds. ochrony zdrowia 

pozytywnie zarekomendował kontynuację wskazanego programu 

w niezmienionej formie na lata 2024-2025. Stosowny projekt uchwały  w tej 

sprawie będzie przedmiotem obrad na najbliższej sesji Rady Miasta Kalisza.

      Z wyrazami szacunku 

                                                               w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza



Kalisz, 15.02.2024 roku 

 

Marcin Małecki   

Radny Rady Miasta Kalisza 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 

INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w sprawie przywrócenia 
finansowanych przez Miasto Kalisz badań USG piersi. Profilaktyka nowotworów piersi. 
 
W związku z tym, że w 2024 roku ruszył program finansowanych przez miasto, badań 
mammograficznych dla kaliszanek 44-74 lata. Zwracam się z prośbą o przywrócenie przez 
Miasto Kalisz badań USG piersi, ale dla kobiet 18 - 44 lata. Ze szczególnym uwzględnieniem 
kaliszanek, gdzie wcześniej w rodzinie były już nowotwory piersi. Dodam także, że badanie 
USG piersi ,u wielu pacjentek jest badaniem bardziej precyzyjnym. 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 

 

                                                                                                     

                                                                                                         Z wyrazami szacunku 

Marcin Małecki  

Radny Rady Miasta Kalisza 


